
MATJAŽ CANKAR:

»Zakaj za mlade
ni prostora
v Družbenem domu
Stadion?«

Matjaž Cankar je vodja de-
legacije za zbor krajevnih
skupnosti Triglav. V tej dele-
gaciji je enajst delegatov. In
kdaj se sestajajo? Nekaj dni
pred občinsko skupščino.
Skupaj predelajo gradivo in
potem tisti, ki gre na zbor
krajevnih skupnosti skupšči-
ne Bežigrad, zastopa mnenje
njihove delegacije ali baze,
kot rečemo. Toda Matjaž
Cankar ni sarno aktiven
družbenopolitični delavec.
Je tudi eden izmed ustanovi-
teljev Kulturno urnetniškega
društva Stadion, je članjz-
vršnega odbora DPM Živ-
žav. Sicer pa je samostojni
obrtnik. Pred kratkim je na-
mreč odprl obralovalnico -
Studio Črka, v katefi bo foto-
kopiral, razmnoževal in izde-
loval samolepljjve črke. Za
Društvo DPM Ziv-žav in za
KUD Stadion bo delal brez-
plačno. Lepo, mar ne? Če bi
vsi obrtniki in vse delovne
organizacije na terenu nekaj
naredili oziroma prispevali
za krajevno skupnost, bi se
tudi prostovoljno delo bolj
razvilo...

Sicer pa smo se z Matja-
žem Cankarjem pogovarjali
predvsem zato, da bi pove-
dal, kako na terenu delujejo
in katere težave jih tarejo.

»Ko so postavljali družbe-
ni dom Stadion, so imeli vsi
polna usta besed, kako bo s
tem domom na tem koncu
Ljubljane zaživela kultura,
kako bodo prav vse družbe-
nopolitične organizacije do-
bile svoj kotiček za delo in
sestajanje. Nekaj časa je biio
tako. Potem se je bivša KS
Stadion razceplila na tri de-
le: na KS Stadion, KS Koro-
ški partizani in KS Triglav.
Od tedaj dalje so v tem do-
mu same razprtije. Zakaj te-
daj, ko smo se odločili za
razcepitev, nismo pravično:
na tri dele (med vse tri kra-
jevne skupnosti) razdelili tu-
di prostorov in drugega in-
ventarja? Sedaj namreč prav
družbenopolitične organiza-
cije in društva nimajo pro-
stora v tem domu, vsaj ne
vsa, ki bi prostor potrebova-
la. In ker vzdrževanje doma
veliko stane, so ga začeli od-
dajati in razprodajati. V njem
ima prostor Astra, Varnost,
Telesno kulturna skupnost
Bežigrad, Smučarski klub
Novinar, Godba Bežigrad,
Okrepčevalnica s kegljiščem

itd. Brez prostora pa je osta-
la zato mladina tega konca.
Takrat, ko so stavbo gradili,
so obljubljali, da bo v njej
knjižnica, glasbena šola in
tudi prostor za kulturne de-
javnosti. Žal pa smo se za te
dejavnosti obrisali pod no-
som. Še celo društvo DPM
Živ-žav nima prostora oziro-
ma... Še huje. Vsakič znova
prosjači, da lahko dobi dvo-
rano za to ali ono prireditev,
ki je namenjena otrokom, ki
so naše največje bogastvo,
mar ne? Da ne omenjam te-
ga, da tudi starejši mladinci
in mladinke nimajo prostora,
kjer bi se zbirali, kjer bi se
kaj dogajalo. Kaj pomaga
parola, naj zaživi krajevna
skupnost, če se Ijudje lahko
zbirajo le »pod smreko«. Naj
ob tem povem, da je nekaj
let v KS Stadion prav uspeš-
no delovala tudi galerija, ki
jo je vodila Jožica Komadi-
na, a so jo čez noč ukinili.
Zakaj? Mar ne marajo kultu-
re?« se je ogorčeno %praše-
val Matjaž Cankar.

»Naša delegacija kar do-
bro deluje,« se je še pohvalil.
»Pred kratkim smo tožili tudi
SGP Grosuplje, ki je nekvali-
tetno zgradilo stolpnice v
Glavarjevi 4^., 47. tn 49. Za-
makajo balkoni, poleg tega
pa je kanalizacija čisto za-
nič, saj jo je treba prazniti na
14 dni. O tem kriminalno sla-
bem delu smo obvestili tudi
skupščino občine Bežigrad,
da nam pomaga razrešiti ta
problem in prisili izvajalca,
da napake odpravi! Sploh pa
bi lahko o gradbeniški mafiji
ali nekvalitetni gradnji v nasi
občini večkrat spregovorili,«
je na koncu priblil.
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